

活動剪影 Events and activities



6-6-2007

證券及期貨事務監察委員會（證監會）主席方正先生在持續專業進修計劃專業領袖講座中向從業員介紹「證監會作為市場監管機構的角色」。
Chairman of the Securities and Futures Commission (SFC) Mr Eddy Fong speaks on "The Role of the SFC as a Market Regulator" in a seminar in the CPD Scheme's Distinguished Speaker Series.



12-6-2007

監管局、保安局禁毒處及香港聯合財富情報組合辦防止清洗黑錢講座。
A seminar on anti-money laundering jointly organised by EAA, the Narcotics Division of the Security Bureau and the Joint Financial Intelligence Unit



17-7-2007

監管局出席立法會房屋事務委員會會議，討論有關在住宅物業的銷售說明中披露實用面積的事宜。
EAA representatives attend a meeting of the Panel on Housing of the Legislative Council to discuss the disclosure of saleable area in sales descriptions of residential properties.



19-7-2007

主席潘國濂先生(中)向傳媒簡介監管局於2007年上半年的工作。
Chairman Mr Steven Poon (centre) briefs the media on the work of EAA in the first half of 2007.



7-8-2007

著名財經評論員陳永陸先生在持續專業進修計劃的講座中講解「香港的證券市場、理財及投資哲學」。
Renowned financial commentator Mr Chan Wing Luk delivers a CPD talk, "Hong Kong Stock Market, Financial Management and Investment Philosophy".



22-8-2007

監管局向江蘇省公務員考察團介紹香港地產代理業的發牌和規管制度。
EAA introduces the licensing and regulatory regimes of the estate agency trade in Hong Kong to a delegation of civil servants from the Jiangsu Province.



10-10-2007

財經節目主持人香樹輝先生為持續專業進修計劃主講「香港作為國際金融中心所面臨的考驗」。
Mr Heung Shu-fai, host of a radio finance programme, speaks on "Challenges to Hong Kong as an International Financial Hub" in a seminar of the CPD Scheme.